
Hej alla SPFare. Kanske ni hörde på radion idag/måndag angående hyran på 
Seniorernas Hus? 
Från 2025 har Kommunens Äldrenämnd, där representanter från våra 
kollegor inom pensionärsföreningar ingår med Elin Rydberg (S) som 
ordförande, beslutat om en kraftig höjning. Fr o m 1 juli 2024 ca 300 % 
höjning och per den 1 jan 2025 en höjning till 600 % av dagens hyror. I vårt 
fall från budgeterat 25.000 för hyra under 2024 till ca 140.000 för 2025 och 
framåt. 
Detta kan få oanade konsekvenser för Centrum. ALLA föreningar som hyr här 
protesterar högljutt. Därför finns det nu en PROTESTLISTA utlagd på bordet i 
entrén på Seniorernas Hus. Alla kan skriva på när du vill under veckan. 
Passa på att skriva på när du skall på trivselträffen på onsdag kl 15. 
Förhoppningsvis kommer vi då att presentera det senaste i hyrestvisten. Vi 
behöver ditt stöd. 

Lennart / Ordförande


